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Afdelingsmøde
Referat nr.
805

Til stede var:
Fra hovedbestyrelsen:
Finn Marquardsen (FMA)

Fra administrationen:
Torben Thygesen (TTH) og Søren Steen Kindberg (SSK)

Fra afdelingen: 7 beboere

Dag og år:
Lørdag, den 8. marts 2025, kl. 11.00 i Broager
Medborgerhus, Broager.
Afdelingsmøde for afd. 72 (Møllebakken 8-19,
Broager)

Susanna Delf bød velkommen og foreslog FMA som diri-
gent
Pkt. 1 Valg af dirigent.

Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet
og gennemgik dagsordenen.

FMA valgt som dirigent.

Pkt. 2
Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste møde. Beretning godkendt.

Beretning vedlagt.

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det
kommende år.
TTH gennemgik forslaget til næste års driftsbudget
og anvendelsesbudgettet for de kommende år samt
orienterede om det afsluttede regnskab.

Budgettet viser underskud på bundlinjen, og det medfører
en huslejestigning.
Stigningen skyldes først og fremmest:

 Forøget henlæggelse til planlagt vedligeholdelse. Forøgede afskrivninger på tidligere udførte forbed-
ringer modvirkes af øgede indtægter fra råderetsfor-
bedringer. Overført overskud fra tidligere år modvirker yderli-
gere stigning.

Budgetforslaget vil medføre en gennemsnitlig årlig stigning
i huslejen på 34,00 kr. pr. m2, svarende til ca. 295 kr. pr.
måned for et gennemsnitslejemål. Huslejestigningen er
gældende fra 1. juli 2025.

Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God 
kendelse af afdelingens driftsbudget:
Der er fra administrationen indgået følgende forslag:

1. Forslag til frit lejde vedr. garage og udhus.

Budgettet enstemmigt godkendt.

1. Forslag godkendt (8 stemmer ja / 2
stemmer nej) – der iværksættes frit
lejde vedr. carporte og udhuse m.m.
det har dog ingen betydning for det 
te års huslejestigning (pr.
01.07.2025) da den økonomiske kon 
sekvens ikke endeligt kendes før frit
lejde er udført. En eventuel husle 
jestigning ifm. med frit lejde påvirker
først budgettet for 2026/27 altså når
frit lejde er gennemført og økonomi 
en til dette projekt kendes.
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Pkt. 4 Behandling af eventuelt indkomne forslag.
Indgåede forslag til behandling under punkt 4  Ind 
komne forslag:

Der er fra administrationen indgået følgende forslag:
1. Forslag til at der nedsættes et byggeudvalg til total-

renoveringer.
2. Forslag om muligheden for anvendelse af fuldmagt

på afdelingsmøder, jf. vedlagte

1. Der kunne ikke nedsættes et bygge-
udvalg i afdelingen – forslag udsættes
til næste afdelingsmøde (2026)

2. Forslag godkendt (8 stemmer ja / 2
stemmer nej)

Pkt. 5 Valg af formand for afdelingsbestyrelsen.
På valg: Ulla Beck

Valgt til formand:
Ulla Beck

Pkt. 6 Valg af andre medlemmer af afdelingsbesty 
relsen og suppleanter.
På valg: Susanna Delf

Suppleanter:
På valg: Henrik Delf og Leif Gregersen

Valgt til afdelingsbestyrelse:

Susanna Delf

Valg af suppleanter
1. suppl.: Henrik Delf
2. suppl.: Svend Aage Jørgensen

Pkt. 7 Eventuelt
Grønt arbejde Dalgas (Hede Danmark) – Møllebakken
13

Boligstøtte / plantegning / størrelse på bolig

Mødet slut kl. 12:30

SSK er i gang med opfølgning på det udført
arbejde Møllebakken – det er dog besvær 
liggjort pga. udskiftninger af driftsledere og
formænd hos Dalgas (Hede Danmark)

Beboere bedes henvende sig til administra 
tionen (udlejning) for oplysninger.



Den 7.1.2025 er der fra administrationen indgået forslag til behandling på afdelingsmødet i afdeling
72.

Forslag:
1. Forslag til frit lejde vedr. garage og udhus



Der er den 30.1.2025, fra administrationen modtaget følgende forslag til afdelingsmøde i
afdeling 72:

Forslag:
1. Der skal nedsættes et byggeudvalg til totalrenoveringer





06012025

Forslag til alle afdelingsmøder:

1. Forslag om mulighed for anvendelse af fuldmagt på afdelingsmøder.

Forslag:
For at muliggøre brug af fuldmagter på afdelingsmødet foreslås det at følgende tilføjes afdelingens
forretningsorden:
Stemmeret på afdelingsmøder kan udøves ved fuldmagt ud fra nedenstående regler:
1. En fuldmagt skal være skriftlig og påført dato for anvendelse.
2. Det er kun beboere i afdelingen eller deres værger, der kan udstede fuldmagt.
3. Fuldmagten kan kun udstedes til nærmeste pårørende, til andre af afdelingens beboere eller til
værger for andre beboere i afdelingen.
4. Ingen fuldmagtshaver kan repræsentere mere end 2 fuldmagtsgivere. (max 2 fuldmagter pr.
husstand)


